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PROTOKÓŁ NR  VII/07 
 

z  Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  29 marca  2007 roku 

 
 
VII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Marka Tatarewicza. 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 15 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
1. Sprawy  regulaminowe 

a) otwarcie sesji, 
b) uchwalenie porządku obrad. 
c) przyjęcie protokołów z sesji 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Sprawozdanie z realizacji wspólnego międzygminnego planu gospodarki odpadami 

dla Celowego Związku Gmin CZG-12 obejmującego gminy: Cybinka, Dębno, 
Górzyca, Kostrzyn nad Odrą, Krzeszyce, Lubniewice, Międzyrzecz, Ośno Lub., 
Rzepin, Słońsk, Sulęcin, Torzym, Witnica. 

4. Zapoznanie się z realizacją wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 2004-2008. 
5. Zapoznanie się z projektami zatwierdzonymi i finansowanymi przez Unię 

Europejską na lata 2007-2013. 
6. Informacja z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta Kostrzyn                      

nad Odrą  
7. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) przystąpienia  do  sporządzenia zmiany do zmiany miejscowego  planu 
ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  miasta Kostrzyna (druk nr 1), 

b) przystąpienia  do  sporządzenia zmiany do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu Starego Miasta w Kostrzynie nad 
Odrą (druk nr 2). 

c) zmian w Uchwale Nr IV/22/07 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 8 lutego 
2007 r. w sprawie Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2007 rok (druk nr 3), 

d) zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 4), 

e) zmiany uchwały Nr XLI/371/06 Rady Miasta Kostrzyn nad Odra wyrażenia 
zgodny na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działek na czas określony 
(druk nr 5), 

f) uchylenia Uchwały nr XI/105/03 Rady Miejskiej Kostrzyna nad Odrą z dnia 28 
sierpnia 2003 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarza 
komunalnego (druk nr 6), 

g) wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana będzie w 2007 r. kara 
ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna (druk nr7), 

h) zmiany uchwały Nr XXV/217/04 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 
października 2004 r. w sprawie przyjęcia statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 8)  
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i) wyrażenia woli utworzenia Straży Miejskiej w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 9). 
j) powołania Kapituły Medalu „Za zasługi dla  Miasta Kostrzyn nad Odrą” (druk 

nr 10), 
k) potwierdzenia czynności sporządzenia i wniesienia odpowiedzi w sprawie o 

sygn. akt II SA/Go 89/07 na skargę  Wojewody Lubuskiego z dnia 11 stycznia 
2007 roku; nr PN.II.KJan.0914-6/07 oraz potwierdzenia dotychczasowych 
czynności pełnomocnika i udzielenia pełnomocnictwa do dalszego 
reprezentowania Rady Miasta przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym 
w Gorzowie Wlkp. w sprawie o sygn. akt 

 II SA/Go 89/07 (druk nr 11). 
8. Interpelacje i wnioski radnych. 
9. Sprawy różne. 
 
Ad. 1 - Sprawy  regulaminowe 
 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w Sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych 
oraz  Kostrzyńskim Centrum  Wspierania  Biznesu.   
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wnioskował o zmianę porządku obrad sesji polegającą na : 

1) wprowadzeniu projektu uchwały  w sprawie zmian w Budżecie Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 14), która została przygotowana po pozytywnym 
zaopiniowaniu wniosku Dyrekcji SPZOZ Kostrzyn nad Odrą przez obie 
Komisje Rady. Burmistrz poinformował, że środki z budżetu miasta będą 
przeznaczone na zakup gastroskopu, który będzie przekazany w użyczenie dla 
szpitala. 

2) wycofaniu projektu uchwały w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia zmiany 
do zmiany miejscowego  planu ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  
miasta Kostrzyna (druk nr 1), a wprowadzenie w jej miejsce projektu uchwały 
ze zmianą ( druk nr 1a). Burmistrz wyjaśnił, iż wnioskuje o wprowadzenie tej 
zmiany, w związku z tym, iż wnioskodawca projektu uchwały przed sesją 
wystąpił o zmianę w  § 2 pkt. 2 ppkt.3), wprowadzając zapis : „zmiany 
dotyczącej wyznaczenia terenów pod budowę obiektów handlowych o 
powierzchni sprzedaży do dwóch tysięcy m2,” 

 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił wyjaśnienia w sprawie projektu uchwały w 
sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia zmiany do zmiany miejscowego  planu 
ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  miasta Kostrzyna, tj.: 
W dniu 19 marca br. radni Rady Miasta otrzymali projekty Uchwał na dzisiejszą Sesję 
Rady Miasta, a wśród nich dwa projekty w sprawie zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta dla dwóch obszarów – tzw. byłego poligonu  i obszaru Starego 
Miasta. Na obu terenach dwaj niezależni inwestorzy planują interesujące, 
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prorozwojowe inwestycje ze środków prywatnych, inwestycje, które w mojej ocenie są 
dobre dla rozwoju miasta, dla budowania dobrego wizerunku  i jak najpełniejszego 
zaspokojenia potrzeb mieszkańców i gości Kostrzyna. Dlatego, mając na względzie 
dobro miasta jako całości,  oba wnioski inwestorów zaakceptowałem pozytywnie i 
przedstawiłem radnym do zaopiniowania. 
 W dniu 13 marca poinformowałem o powyższym stanowisku  Przewodniczącego 
Rady Miasta i ku mojemu zdziwieniu już następnego dnia, w sytuacji gdy jeszcze 
żaden radny Rady Miasta nie miał  projektu Uchwały, na moim biurku pojawia się 
pierwszy protest złożony przez Zarząd Rejonowej Spółdzielni Zaopatrzenia i Zbytu.  
Faktycznie  od  20 marca do Urzędu Miasta wpływają protesty dotyczące powstania,  
jak określają protestujący, hipermarketu. Otrzymywane protesty, poza protestem 
RSZiZb, to dwa takie same wzory, identycznie opracowane, sformuowane i 
zawierające identyczne argumenty do których odniosę się w dalszej części. Świadczy 
to o tym, że mimo moich najszczerszych chęci, by tak nie było-mamy do czynienia ze 
zorganizowanym protestem opartym na półprawdach i niedomówieniach.  
Co ważne, żaden z protestujących nie zgłosił się ani do Urzędu Miasta ani do mnie, 
nikt z mieszkańców nie poprosił o rozmowę, o wyjaśnienia przyczyn i skutków 
projektu  Uchwały. Dopiero w miniony poniedziałek i wtorek część protestujących 
wzięła udział w posiedzeniach komisji Rady Miasta, na których ja również jestem  
osobą zaproszoną. Na posiedzeniach tych byłem świadkiem ogromnych i zapewniam 
na tym etapie sprawy zupełnie niepotrzebnych emocji. Dobrze się stało, że 
przewodniczący oby komisji Rady panowie Bogdański i Tadla zaprosili na 
posiedzenie również pana Rzęsę stwarzając tym samym możliwość bezpośredniej 
rozmowy. 
Odnosząc się do formalno-prawnej strony, stwierdził, że zmiana obowiązującego 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego jest dopuszczalna poprzez 
Ustawę z 27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.  
Jest to jedyna Ustawa, która określa również sposoby postępowania w sprawach 
przeznaczania terenów na określone cele oraz ustalania zasad ich zagospodarowania i 
zabudowy. 
I tak tworząc plan czy tez wprowadzając zmiany do istniejącego planu musimy 
najpierw sporządzić studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy, którego ustalenia są wiążące dla organów gminy przy 
sporządzaniu planów miejscowych. Na podstawie Art. 11. tej Ustawy  dopiero po 
podjęciu przez radę gminy uchwały o przystąpieniu do sporządzania studium 
burmistrz musi wykonać kolejno czynności takie jak np.: 
 1) ogłasza w prasie miejscowej oraz przez obwieszczenie, a także w sposób 

zwyczajowo przyjęty w danej miejscowości, o podjęciu uchwały o przystąpieniu 
do sporządzania studium, określając formę, miejsce i termin składania wniosków 
dotyczących studium, nie krótszy jednak niż 21 dni od dnia ogłoszenia; 

 2) zawiadamia na piśmie o podjęciu uchwały o przystąpieniu do sporządzania 
studium instytucje i organy właściwe do uzgadniania i opiniowania projektu 
studium; 

 3) rozpatruje wnioski, o których mowa w pkt 1; 
Dopiero po spełnieniu tych wszystkich wymogów przystępuje się do sporządzenia 
planu , przy czym na podstawie Art. 14. 1. to rada gminy podejmuje uchwałę o 
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przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, 
zwanego dalej "planem miejscowym". W art. 18. 1. zapisane jest, że Uwagi do 
projektu planu miejscowego może wnieść każdy, kto kwestionuje ustalenia przyjęte w 
projekcie planu, wyłożonym do publicznego wglądu,  
Jako burmistrz Miasta, którego mieszkańcy  do tej pory ciężko pracowali  na miano 
miasta przyjaznego, otwartego, miasta równych szans i możliwości, przedstawiłem 
Państwu projekt Uchwały o zmianie w obowiązującym planie zagospodarowania 
przestrzennego bo wpłynął do mnie wniosek w tej sprawie, pismo któremu musiałem 
nadać bieg i nadałem. Ustosunkowując się do zarzutów zgłoszonych na Komisji, iż  
finanse miasta nie są brane pod uwagę, Burmistrz nie zgodził się z tymi 
stwierdzeniami. Budżet miasta w ostatnich latach wzrósł dwukrotnie, w szczególności 
z tytułu podatków od nieruchomości, które stanowią główne dochody miasta. 
Burmistrz Miasta zwrócił się Radnych o podjęcie decyzji zgodnie z własnym 
sumieniem ale i interesem całego miasta. 
 

Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz wnioskował o zmianę porządku 
obrad,  tj. :  
1) wykreślenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia  do  sporządzenia zmiany 

do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Starego Miasta w 
Kostrzynie nad Odrą (druk nr 2), który zgodnie z  wnioskiem wnioskodawcy  był 
również wycofany z porządku posiedzenia obu  Komisji. 

2)  Wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał w sprawach : 
a) zmiany Uchwały Nr XXXIII/297/05 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  z 29 

września 2005 r. ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) oraz zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Kostrzyna nad 
Odrą (druk nr 12), 

b) zmiany Uchwały Nr XXXIX/340/06 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                
z dnia 23 marca 2006 roku  w sprawie uchwalenia regulaminu Targowiska 
Przygranicznego przy ul.Sikorskiego w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 13) 

 
Następnie Przewodniczący Rady M. Tatarewicz poddał pod głosowanie poszczególne 
wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji, a mianowicie : 
1) wprowadzenia projektu uchwały  w sprawie zmian w Budżecie Miasta Kostrzyn 

nad Odrą (druk nr 14), która została przygotowana po pozytywnym zaopiniowaniu 
wniosku Dyrekcji SPZOZ Kostrzyn nad Odrą przez obie Komisje Rady. Burmistrz 
poinformował, że środki z budżetu miasta będą przeznaczone na zakup 
gastroskopu, który będzie przekazany w użyczenie dla szpitala. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem glosowało 14 radnych.  

2) Wycofania projektu uchwały w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia zmiany do 
zmiany miejscowego  planu ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  miasta 
Kostrzyna (druk nr 1), a wprowadzenie w jej miejsce projektu uchwały ze zmianą  
(druk nr 1a). 

      Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 13 radnych, 1 radny 
wstrzymał się od głosowania. 
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3) wykreślenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia  do  sporządzenia zmiany 
do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu Starego Miasta w 
Kostrzynie nad Odrą (druk nr 2),  
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem glosowało 14 radnych.  

4) wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/297/05 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  z 29 września 2005 r. ustalenia liczby punktów 
sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) oraz 
zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 
terenie miasta Kostrzyna nad Odrą (druk nr 12), 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem glosowało 14 radnych.  

5) wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/340/06 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 23 marca 2006 roku  w sprawie uchwalenia 
regulaminu Targowiska Przygranicznego przy ul.Sikorskiego w Kostrzynie nad 
Odrą (druk nr 13). 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem glosowało 14 radnych.  

 
Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad sesji po zmianach.  
Porządek obrad sesji został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 14 radnych. 
 
Kolejnym punktem porządku obrad sesji  było przyjęcie protokołów z ostatnich sesji. 
Protokół z IV sesji Rady Miasta z 8 lutego 2007 roku został przyjęty jednogłośnie. 
Protokół z V sesji Rady Miasta z 13 lutego 2007 roku został przyjęty jednogłośnie. 
Protokół z VI sesji Rady Miasta z 1 marca 2007 roku został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 2 - Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 8 lutego 2007 r.  do 29 
marca 2007 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o przedstawienie nazwy firmy, która wygrała przetarg na 
dostawę materiałów biurowych do Urzędu Miasta. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że otwarcie ofert na dostawę materiałów 
biurowych nastąpiło w dniu dzisiejszym, a więc nie została jeszcze wyłoniona firma 
na świadczenie powyższych usług. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił uwagę, że firma, która zajmowała się rozbiórką budynku 
przy ul. Jagiellońskiej, wykonywała to nieprawidłowo, ponieważ część budynku w 
trakcie rozbiórki runęło na ulice. Radny apelował, aby przy kolejnych zleceniach, 
firmy wykonujące prace zachowały szczególne środki ostrożności.  
 
 
Na obrady sesji przybyła Radna B. Gęzikiewicz, a więc stan Rady liczył 15 radnych. 
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Ad. 3 - Sprawozdanie z realizacji wspólnego międzygminnego planu gospodarki 
odpadami dla Celowego Związku Gmin CZG-12.   

 
Pan Olgierd Kłaptocz – przedstawiciel Miasta Kostrzyn nad Odrą w Zarządzie CZG-
12 w formie prezentacji audiowizualnej przedstawił sprawozdanie z realizacji 
wspólnego międzygminnego planu gospodarki odpadami dla Celowego Związku 
Gmin CZG-12.  (informacja na piśmie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny R. Andrys wyraził niezadowolenie z faktu, iż miasto Kostrzyn, które było 
jednym z głównych założycieli CZG-12,  zajmuje ostatnie miejsce w selektywnej 
zbiórce odpadów. Radny stwierdził, że segregacja odpadów przez mieszkańca nie jest 
łatwa, a szczególnie dla lokatorów mieszkań, w których nie ma  warunków 
lokalowych do ustawienia trzech pojemników na odpady.  
Radny R. Andrys zgłosił wniosek, aby wyeliminować nieuczciwych przewoźników 
poprzez przeprowadzanie kontroli, czy odpady  komunalne z terenu miasta Kostrzyn 
wywożone są na wysypisko w Krześniczce.  
Prezes MZK Sp z o.o pan O. Kłaptocz wyjaśnił, że przy współpracy z CZG-12 można 
podjąć się przeprowadzenia kontroli, ale nie będzie to łatwe zadanie. 
 
Ad. 4 - Zapoznanie się z realizacją wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 
2004-2008. 

 
Burmistrz Miasta A. Kunt zaprezentował w formie prezentacji audiowizualnej 
realizację wieloletniego planu  inwestycyjnego na lata 2004-2008 (informacja na 
piśmie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Ad. 5 - Zapoznanie się z projektami zatwierdzonymi i finansowanymi przez Unię 

Europejską na lata 2007-2013. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił w formie prezentacji audiowizualnej projekty 
zatwierdzone i finansowane przez Unię Europejską na lata 2007-2013 (informacja na 
piśmie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
 
Ad. 6 - Informacja z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta 
Kostrzyn nad Odrą.  
 
 
Informację z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta Kostrzyn nad Odrą 
w formie prezentacji przedstawił Burmistrz Miasta A. Kunt (informacja na piśmie 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
 
Ad. 7 – Podjęcie uchwał 
 
a) przystąpienia  do  sporządzenia zmiany do zmiany miejscowego  planu ogólnego  

zagospodarowania  przestrzennego  miasta Kostrzyna (druk nr 1), 
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Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz zwrócił się do Radnych o 
ustosunkowanie się do propozycji, aby w pierwszej kolejności Pan Ryszard Rzęsa 
przedstawił swój wniosek, a następnie umożliwić zabranie głosu zainteresowanym 
osobom z publiczności. 
W wyniku głosowania (14 „za”) propozycja Przewodniczącego została przyjęta przez 
Radę. 
 
Pan R. Rzęsa stwierdził, że na posiedzeniach Komisji w dniach 26 i 27 marca br. 
zaprezentował radnym swój projekt zagospodarowania 16 ha terenu. Projekt ten jest 
bardzo ciekawym przedsięwzięciem, które pozwoli na zagospodarowanie i 
uatrakcyjnienie terenu na obrzeżach miasta przy wjeździe od strony Gorzowa Wlkp. 
W ramach projektu planowane są inwestycje, które w żaden sposób nie kolidują z 
innymi zagospodarowanymi terenami  w mieście. Pan R. Rzęsa przedstawił 
inwestycje, które ujęte są w projekcie, a mianowicie :  
1) osiedle domków jednorodzinnych na obszarze 12 ha, 
2) Centrum Usługowo Handlowe obejmujące stację paliw, sklep ogólnospożywczy, 

sklep RTV, sklep odzieżowy tekstylny oraz około 40 mniejszych sklepów. 
3) Dwie restauracje oraz wiele innych usług w tym  bankowych. 
Pan R. Rzęsa nadmienił, że do zrealizowania powyższych inwestycji nie jest 
wymagana zmiana planu. 
Natomiast kontrowersyjną sprawą stała się propozycja zmiany planu w części 
dotyczącej budowy obiektu o powierzchni 4,5 tys. m2 z sieci branży budowlanej, która 
wywołała niepotrzebne emocje. Na posiedzeniach komisji uczestniczyli lokalni kupcy, 
którzy wyrazili obawy i przedstawili argumenty, że realizacja tej inwestycji zagraża 
ich interesom. W trakcie dyskusji na obu komisjach kupcy uważali, że pawilon do                       
2 tys. m2 jest do przyjęcia i opowiedzieli się za tą propozycją. W związku z 
powyższym wystąpiłem z wnioskiem o zmianę planu zagospodarowania dotyczącą 
wyznaczenia terenów pod budowę obiektu handlowego o powierzchni sprzedaży do            
2 tys. m2.  
 
W imieniu przedsiębiorców zabrał głos Pan M. Borowski, który w związku ze 
zgłoszeniem nowego projektu wnioskował do radnych, aby nowy projekt uchwały  
przeanalizować na kolejnych komisjach. 
 
Pan R. Rzęsa stwierdził, że nie ma żadnego merytorycznego uzasadnienia , aby ten 
projekt ponownie omawiać, ponieważ  nic innego nie będzie przedstawione. 
Występując o zmianę planu zagospodarowania zależało mi na wyrażeniu zgody na 
dokonanie zmian dotyczących budowy obiektu do 4,5 tys. m2, ponieważ inwestor 
oferował wykonanie inwestycji drogowej. Na Komisjach przedsiębiorcy przychylnie 
ustosunkowali się do powstania  obiektu  do 2 tys. m2. Natomiast z wypowiedzi 
przedmówcy wynika, że nie popierają powstanie jakiekolwiek pawilonu handlowego i 
nie ma tu znaczenia jego wielkość.  
 
Radna S. Martynowicz uznała, że takie zachowanie świadczy o braku konsekwencji w 
ich działaniu. Na komisjach były przedstawiane opinie, że obiekt do 2 tys.  m2 nie 
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stwarza się zagrożenia dla kostrzyńskich przedsiębiorców i kupców, o czym było 
pisane również na łamach „Tylko Kostrzyn Słubice”. Pan R. Rzęsa rozważył uwagi 
kupców i zgłosił kompromisową propozycję. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz zapytał o wielkość ogólnej powierzchni 
handlowej tego obiektu ? 
 
Pan R. Rzęsa wyjaśnił, że na 3,5 ha terenu planowany był obiekt  o powierzchni 4,5 
tys. m2, natomiast po weryfikacji wniosku powstanie obiekt o powierzchni 2 tys. m2. 
Na chwilę obecną nie jest wstanie określić w jaki sposób będzie ten teren 
zagospodarowany. 
Pan M. Borowski uznał, że zgłoszenie nowego projektu jest wprowadzeniem 
zebranych w błąd, ponieważ jakakolwiek nowa inwestycja jest zagrożeniem dla 
kupców, osób, które od lat mieszkają w Kostrzynie i płacą podatki. 
Pan R. Rzęsa stwierdził, że inwestycja będzie realizowana na obrzeżach miasta i stanie 
się jego wizytówką.  
 
Pani Katarzyna Gruszka była zdania, że budowa marketu w tej części miasta, może 
spowodować zmniejszenie atrakcyjności terenów miasta, na których mogłyby powstać 
markety. Ze sprzedaży gruntów miejskich środki zasiliłyby budżet miasta. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odnosząc się stwierdzenia, że miasto powinno dbać o 
interesy handlowców, powiedział, że trzeba dbać o interesy wszystkich mieszkańców. 
Ponadto wyjaśnił, że na tereny miejskiej, na których mogłyby powstać obiektu 
powyżej 2 m2, nie było żadnych oferent kupna.  
 
Radny A. Żołna stwierdził, że zapis § 2 projektu uchwały, jest tzw. kruczkiem 
prawnym, który umożliwi powstanie np. 3 marketów o powierzchni do 2 tys. m2. 
 
Pan R. Rzęsa zapewnił, że nie będzie kilku marketów typu „Tesco”, czy ”Carrefour”. 
 
Radna S. Martynowicz powiedziała, że na łamach Gazety Lubuskiej są również 
wypowiedzi mieszkańców, którzy popierają budowę kolejnego marketu w Kostrzynie.  
 
Prezes Rejonowej Spółdzielni Zaopatrzenia i Zbytu Pani W. Miszkiewicz 
zaproponowała przeprowadzenie wśród mieszkańców Kostrzyna referendum, aby 
poznać ich opinię w tej sprawie. Nadmieniała, że przed powstaniem marketu LIDL 
zebrano około 2 tys. podpisów mieszkańców, którzy nie poparli budowy marketu w 
obecnym miejscu, co nie wpłynęło na decyzje władz miasta. 
Radna S. Martynowicz zapytała od ilu lat wystawione są na sprzedaż grunty miejskie 
pod budowę marketów wielkopowierzchniowych ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że w 2003 roku Rada uchwaliła   studium  
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania     przestrzennego  miasta  Kostrzyna  
nad Odrą, w którym wyznaczyła dwa miejsca pod zabudowę obiektów handlowych 
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powyżej 2 tys. m2. Burmistrz dodał, że nie zdarzyło się jeszcze, aby władze miasta 
zahamowały zainwestowanie na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą. 
 
Pan Stefan Biliński zwrócił uwagę, że przed podjęciem decyzji należałoby 
przeprowadzić analizę ekonomiczną, czy powstanie kolejnego marketu nie wpłynie 
niekorzystnie na działalność innych podmiotów w Kostrzynie.  
 
Pan R. Rzęsa stwierdził, że omawiany temat był dyskutowany na Komisjach. 
Nadmienił, że korzyści dla miasta,  to również środki z tytułu podatków i  powstanie 
nowych miejsc pracy. Zwrócił uwagę, że na posiedzeniach Komisji występując do 
przybyłych przedsiębiorców o przedstawienie propozycji dotyczącej wielkości 
obiektu, który  byłyby przez nich do zaakceptowania, uzyskał odpowiedź, iż 
powierzchnia do 2 tys. m2. Natomiast z dzisiejszych wypowiedzi wynika, że żadna 
konkurencja jest przez państwa nie do przyjęcia. 
Pan Walczak był zdania, że obecna dyskusja nie ma sensu, ponieważ najpierw należy 
przeprowadzić analizę ekonomiczną i wówczas można zastanowić się nad podjęciem 
decyzji. 
 
Prezes RSZIZb Pani W. Miszkiewicz była zdania, że radni, jako przedstawiciele 
swoich wyborców powinni się z nimi skonsultować i wówczas podjąć decyzję. 
 
Mieszkanka Kostrzyna, prowadząca biuro rachunkowe zwróciła się z propozycją, aby 
strony zainteresowane przedstawiły analizę ekonomiczną zawierającą skutki 
spowodowane uruchomieniem kolejnego marketu w mieście, a dopiero na kolejnej 
sesji rozważono  ten projekt. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że § 11 rozporządzenia Ministra Infrastruktury w 
sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego, wymaga określenie prognozy skutków finansowych w związku ze 
zmianą planu. W trakcie procedury będzie opracowana taka prognoza, którą będzie 
można analizować z mieszkańcami i lokalnymi przedsiębiorcami. 
 
Pan S. Biliński zapytał, jakie będą podjęte działania, jeśli okaże się, że mieszkańcy 
wniosą uwagi do planu ? 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że uwagi do planu są podawane do publicznej 
wiadomości, a protesty można składać do arbitrażu Sądu, który rozpatruje zgłoszone 
uwagi i sprawdza, czy faktycznie zostanie naruszony ich interes prawny.  
 
W związku z zakończeniem dyskusji- Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia  do  sporządzenia 
zmiany do zmiany miejscowego  planu ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  
miasta Kostrzyn. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami 
„za”, 2 głosami „przeciw”, 2 głosami „wstrzymującymi” – podjęła Uchwałę Nr 
VII/34/07 w sprawie przystąpienia  do  sporządzenia zmiany do zmiany miejscowego  
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planu ogólnego  zagospodarowania  przestrzennego  miasta Kostrzyna, która stanowi 
załącznik nr  6 do protokołu. 
 
c) zmian w Uchwale Nr IV/22/07 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 8 lutego 

2007 r. w sprawie Budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2007 rok (druk nr 3), 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się o wyjaśnienie, dlaczego w uzasadnieniu do projektu 
uchwały podano kwotę 1 250 000 zł  udzielonego już poręczania dla SPZOZ Kostrzyn, 
skoro Rada podjęła uchwałę, w której określono kwotę 1,7 mln zł.  
 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że w Uchwale Rade określono, że łączna kwota poręczeń 
nie może przekroczyć 1,7 mln zł, bo takie koszty kredytu razem z odsetkami określił 
bank, który wówczas miał udzielić kredytu. Ostatecznie umowę kredytową SPZOZ 
podpisał z innym bankiem, który zaoferował niższe odsetki i dlatego kwota poręczenia 
wynosi 1 250 000 zł. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/35/07 w sprawie zmian w Uchwale Nr IV/22/07 Rady 
Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 8 lutego 2007 r. w sprawie Budżetu Miasta Kostrzyn 
nad Odrą na 2007 rok,  która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
 
d) zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 4), 
 
Radca prawny Urzędu Miasta pan A. Ksokowski zaproponował, aby w § 2 pkt. 10 
projektu uchwały wykreślić wyrażenie w brzmieniu  „komisja doraźna”, ponieważ w 
podstawie prawnej nie ma przywołanego Statutu Miasta, w którym określono 
powołanie komisji doraźnej. W przypadku przedmiotowej uchwały, nie ma 
konieczności określania Społecznej Komisji Mieszkaniowej, jako komisji doraźnej. 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie powyższą 
propozycję.  
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” przyjęła wniosek w sprawie wykreślenia w § 2 pkt. 10 wyrażenia w brzmieniu  
„komisja doraźna”. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poinformował, że na posiedzeniach 
Komisji rozważano dwie propozycje składu Społecznej Komisji Mieszkaniowej, tj.:  
 
1) Społeczna Komisja Mieszkaniowa składa się z 5 członków w tym 3 członków 

spośród radnych, 2 przedstawicieli Urzędu Miasta 
2) Społeczna Komisja Mieszkaniowa składa się z 5 członków w tym 2 członków 

spośród radnych, 2 przedstawicieli Urzędu Miasta,  1 przedstawiciela Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kostrzynie nad Odrą. 

Przewodniczący Rady zaproponowała poddanie pod głosowanie każdej z powyższych 
propozycji. 
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Burmistrz Miasta A. Kunt sprostował, że w skład Komisji w ramach dwóch 
przedstawicieli Urzędu Miasta, jednym z nich będzie pracownik Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie propozycję, aby  
Społeczna Komisja Mieszkaniowa składa się z 5 członków w tym 3 członków spośród 
radnych, 1 przedstawiciel Urzędu Miasta, 1 przedstawiciel Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” i 2 głosami „przeciwnymi”  przyjęła powyższą propozycję.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zwrócił się z prośbą, aby w sprawach różnych wytypować 3 
radnych, którzy weszliby w skład tej Komisji, ponieważ konieczne jest 
przeprowadzenie aktualizacji list mieszkaniowych. Na podstawie dotychczas 
obowiązującej Uchwały Rady, Burmistrz może powołać tę Komisję, a na następnej 
sesji powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej dokona Rada Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/36/07 w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Kostrzyn nad 
Odrą,  która stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
 
e) zmiany uchwały Nr XLI/371/06 Rady Miasta Kostrzyn nad Odra wyrażenia 

zgodny na wynajęcie w trybie bezprzetargowym działek na czas określony      
(druk nr 5), 

Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/37/07 w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/371/06 
Rady Miasta Kostrzyn nad Odra wyrażenia zgodny na wynajęcie w trybie 
bezprzetargowym działek na czas określony,  która stanowi załącznik nr  8 do 
protokołu. 
f) uchylenia Uchwały nr XI/105/03 Rady Miejskiej Kostrzyna nad Odrą z dnia 28 

sierpnia 2003 roku w sprawie ustalenia opłat za korzystanie z cmentarza 
komunalnego (druk nr 6), 

Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/38/07 w sprawie uchylenia Uchwały nr XI/105/03 
Rady Miejskiej Kostrzyna nad Odrą z dnia 28 sierpnia 2003 roku w sprawie ustalenia 
opłat za korzystanie z cmentarza komunalnego,  która stanowi załącznik nr  9 do 
protokołu. 
 
g) wyznaczenia podmiotów, w których wykonywana będzie w 2007 r. kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna (druk nr 7), 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/39/07 w sprawie wyznaczenia podmiotów, w których 
wykonywana będzie w 2007 r. kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie 
użyteczna,  która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
h) zmiany uchwały Nr XXV/217/04 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 

października 2004 r. w sprawie przyjęcia statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 8)  

 
Przewodniczący rady Miasta M. Tatarewicz poinformował, że na posiedzeniu Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów wnioskowano o sprawdzenie, czy adres 
nieruchomości jest prawidłowy. 
 
Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej pani M. Kraszewska zaproponowała 
zmianę, aby położenie nieruchomości określić : nr działki nr 65 w obrębie 6 miasta 
Kostrzyn nad Odrą.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowaną zmianę. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za” przyjęła powyższą zmianę w projekcie uchwały. 
 
Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/40/07 w sprawie przyjęcia statutu Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kostrzynie nad Odrą,  która stanowi załącznik nr  11 do 
protokołu. 
 
i) wyrażenia woli utworzenia Straży Miejskiej w Kostrzynie nad Odrą (druk nr 9). 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, że do Urzędu Miasta wpłynął fax z 
Komendy Wojewódzkiej, w której wyrażono poparcie i pozytywną opinię w 
przedmiocie powołania straży miejskiej. 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  2 głosami „przeciw” – podjęła Uchwałę Nr VII/41/07 w sprawie wyrażenia woli 
utworzenia Straży Miejskiej w Kostrzynie nad Odrą,  która stanowi załącznik nr  12 do 
protokołu. 
 
j) powołania Kapituły Medalu „Za zasługi dla  Miasta Kostrzyn nad Odrą”                   

(druk nr 10), 
Przewodniczący Komisji pan A. Bogdański przedstawił kandydatury zgłoszone przez 
Komisję Spraw Społecznych do składu Kapituły Medalu, tj.:  

1) Radną Bożenę Gęzikiewicz, 
2) Radnego Krzysztofa Wojtalę, 
3) Radnego Antoniego Żołnę, 
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Radna A. Bajor zgłosiła kandydaturę Radnej Stefanii Martynowicz. 
Radna S. Martynowicz wyraziła zgodę. 
 
Przewodniczący Rady M. Tatarewicz zgłosił kandydaturę radnego Mieczysława 
Jaszcza. 
Radny M. Jaszcz wyraził zgodę. 
 
Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały, w której  w skład Kapituły 
Medalu ujęto zgłoszonych powyżej Radnych. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”,  2 głosami „przeciw” – podjęła Uchwałę Nr VII/42/07 w sprawie powołania 
Kapituły Medalu „Za zasługi dla  Miasta Kostrzyn nad Odrą”,  która stanowi załącznik 
nr  13 do protokołu. 
 
k) potwierdzenia czynności sporządzenia i wniesienia odpowiedzi w sprawie o sygn. 
akt II SA/Go 89/07 na skargę  Wojewody Lubuskiego z dnia 11 stycznia 2007 roku; nr 
PN.II.KJan.0914-6/07 oraz potwierdzenia dotychczasowych czynności pełnomocnika i 
udzielenia pełnomocnictwa do dalszego reprezentowania Rady Miasta przed 
Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Gorzowie Wlkp. w sprawie o sygn. Akt II 
SA/Go 89/07 (druk nr 11). 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, – podjęła Uchwałę Nr VII/43/07, która stanowi załącznik nr  14 do protokołu. 
 
l) zmiany Uchwały Nr XXXIII/297/05 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  z 29 

września 2005 r. ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających 
powyżej 4,5% alkoholu (z wyjątkiem piwa) oraz zasad usytuowania miejsc 
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie miasta Kostrzyna nad 
Odrą (druk nr 12), 

 
Burmistrz Miasta A. Kunt zwrócił uwagę, że projektant tej uchwały umiejętnie 
wprowadził zapis, który zabrania sprzedaży i spożywania napojów alkoholowych w 
wyznaczonych miejscach, po za określeniem terenów przy szkołach, przedszkolach 
itd. Burmistrz stwierdził, że po zasięgnięciu opinii MZK, administratorem targowiska 
przygranicznego i po zdarzeniach jakie miały miejsce na bazarze w Słubicach, jest 
przeciw wprowadzeniu zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. 
Radny R. Andrys zapytał o ilość miejsc wyznaczonych do sprzedaży alkoholu na 
terenie miasta Kostrzyn. Czy w związku z wprowadzeniem zezwolenia na sprzedaż 
alkoholu na targowisko, nie należy również dokonać zmiany określającej liczbę 
punktów sprzedaży ? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że wprowadzenie zezwolenia na sprzedaż 
alkoholu na targowisku wieże się określeniem liczby punktów sprzedaży na terenie 
miasta. 
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Radny M. Jaszcz poinformował, że w roku 1996 regulamin targowiska 
przygranicznego nie zabraniał sprzedaży alkoholu. W okresie obowiązywania tego 
regulaminu, jeden z podmiotów gospodarczych zainwestował w obiekt i towar, a 
następnie wprowadzono zakaz sprzedaży alkoholu. Radny był zdania, iż należy 
wszystkim stworzyć możliwość sprzedaży alkoholu, ponieważ konkurencja jest 
potrzebna, co było mówione na dzisiejszej sesji. Radny dodał, że tylko kilka 
podmiotów wystąpi o zezwolenie, ponieważ wśród handlujących na bazarze nie ma 
dużego zainteresowania sprzedażą alkoholu.  
 Prezes MZK pan O. Kłaptocz stwierdził, że obawia się pogorszenia dyscypliny i 
zagrożeń, jakie niesie za sobą wprowadzenie możliwości sprzedaży alkoholu na 
targowisku. 
Radny M. Jaszcz odnosząc się do wypowiedzi Prezesa MZK, powiedział, iż 
zastanawia się jakie zagrożenia mogą wystąpić po wprowadzeniu sprzedaży alkoholu, 
skoro dotychczas można było spożywać alkohol w lokalach gastronomicznych.  
 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 głosami 
„za”,  5 głosami „wstrzymującymi” – podjęła Uchwałę Nr VII/44/07 w sprawie 
zmiany Uchwały Nr XXXIII/297/05 Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  z 29 września 
2005 r. ustalenia liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% 
alkoholu (z wyjątkiem piwa) oraz zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania 
napojów alkoholowych na terenie miasta Kostrzyna nad Odrą,  która stanowi załącznik 
nr  15 do protokołu. 
 
m) wprowadzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/340/06 

Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 23 marca 2006 roku  w sprawie uchwalenia 
regulaminu Targowiska Przygranicznego przy ul.Sikorskiego w Kostrzynie nad 
Odrą (druk nr 13). 

 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 9 głosami 
„za”,  5 głosami „wstrzymującymi” – podjęła Uchwałę Nr VII/45/07,  która stanowi 
załącznik nr  16 do protokołu. 
 
n) zmian w Budżecie Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 14), 
Przewodniczący Rady Miasta M. Tatarewicz poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Rada Miasta w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”– podjęła Uchwałę Nr VII/46/07,  która stanowi załącznik nr  17 do protokołu. 
 
 
 
 
Ad. 8 - Interpelacje i wnioski radnych. 
 
Radny R. Andrys zgłosił wnioski (na piśmie) w brzmieniu :  
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1) obniżyć krawężniki na całej długości parkingów po obu stronu powstają olbrzymie 
kałuże. 

2) Przy budynku ul. Drzewicka 5-60 na przystanku brak rozkładu jazdy oraz brak 
wiaty przystankowej, 

3) Przez istniejący parking umożliwić dojazd do budynku przy ul. Drzewickiej 50-60. 
Obecnie dojeżdżają przez chodnik na skrzyżowaniu Drzewicka-Sosnowa, 
prawdopodobnie też samochoduyCZG-12 do kontenerów na śmieci, 

4) Była droga do tzw. rapaczówki – obecnie jest znak wjazdu przy przejeździe 
kolejowym, proszę umożliwić wjazd tylko dla rowerów i pieszych . Na zatrzou nie 
ma praktycznie parku i to są licznie uczęszczanie szlaki przez mieszkańców całego 
miasta, 

5) ul. Złota – proszę obniżyć krawężnik od ul. Asfaltowej i umożliwić normalny 
wjazd na ulicę. Rozwiązać ruch na ul. Złotej wzdłuż ulicy, wzdłuż ulicy stoją 
samochody mieszkańców budynku, przez co uniemożliwiają ruch dwukierunkowy. 
Rozważyć utworzenie parkingu za budynkiem lub przekształcić w ulicę 
jednokierunkową. 

6) Proszę przed Świętami Wielkanocnymi umożliwić wjazd na parking przed 
kościołem ul. Kard. St. Wyszyńskiego dosypać gruz itp. (wysoki podjazd dla 
samochodów osobowych), 

7) Proszę rozważyć możliwość zmiany organizacji ruchu – wyjazd z parkingu sklepu 
„LIDL”  rozważyć w kierunku lewym na zatorze, 

8) Proszę rozważyć możliwość przebudowy skrzyżowania ul. Żeglarskiej i ul. 
Gorzowskiej, tak aby z wyjeżdżając od strony sklepu „Biedronka”, dojechać 
najkrótszą drogą do „Brikomarche”, 

9) Czy wystąpiono do Zarządców Dróg o to, aby wymienić tablicę z nazwą miasta 
Kostrzyn na tablicę  nową Kostrzyn nad Odrą ? 

10) Chciałbym podziękować za szybką interwencję i poprawienie ogrodzenia placu 
budowy ul. Drzewicka i ul. Turkusowa (ogrodzenie betonowe płyty), 

11) Rozważyć problem przyjmowania nieodpłatnie, zużytych opon i innego sprzętu 
RTV, AGD, który obecnie leży na obrzeżach osiedli , w lasach. 

12) Proszę oznakować ulicę – Os. Owocowe, Os. Nad Wartą, Ul. Czereśniowa, 
obecnie jest tak, że z ulicy o mniejszej szerokości, ślepej, wjeżdża się na prawo w 
ulicę tzw. główną, ma się pierwszeństwo. 

13) Proszę wystawić, jeżeli jest taka  konieczność, znak ustąp pierwszeństwa 
przejazdu, wyjazd z budynków KTBS na ulicę Jana Pawła II-go, przy budynku 50-
48 i 35-38,  trzy ulice wjazdowe, jedna z nich ma znak, dwie bez znaku. 

14) Naprawy nawierzchni zapadniętej drogi przy ul. Jagiellońskiej 2. 
 
Radny M. Jaszcz zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy mieszkance Kostrzyna 
zamieszkałej przy ul. Jana Pawła II, która jest niepełnosprawna i ma problemy z 
obsługą ręcznej windy.  
 
Radny M. Jaszcz wnioskował o dostawienie brakujących słupków przy ul. Kutrzeby, 
aby ograniczyć poruszanie się pojazdów przy budynkach mieszkalnych. 
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Radna M. Nowakowska (na piśmie) zgłosiła wniosek w sprawie usunięcia dzikiego 
wysypiska śmieci usytuowanego między ulicami Orła Białego a ul. Solidarności w 
Kostrzynie nad Odra oraz uporządkowania terenu. 
 
Radny A. Bogdański wnioskował o wyrównanie drogi, wykonania nowej nawierzchni 
z elementów brukowych lub elementów z odzysku.  Jest to droga na Osiedlu Leśnym 
prowadząca do skupu złomu i siedziby PKS. Zły stan drogi utrudnia poruszanie się 
dzieci do Szkoły Podstawowej  Nr 2oraz do punktu skupu złomu i PKS. 
 
Radny J. Sak stwierdził, że nie otrzymał jeszcze odpowiedzi na wniosek, który złożył 
na poprzedniej sesji, w imieniu mieszkańców Os. Mieszka I-go w sprawie 
ograniczenia sprzedaży alkoholu w sklepie  przy ul. Dworcowej w godz. od 22.00  do 
6.00. 
 
Ad. 10 - Sprawy różne. 
 
W związku z tym, że porządek obrad VII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                     
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta Marek Tatarewicz  zamknął obrady 
o godzinie 19.00. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska      Marek Tatarewicz 
 

 


